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内容概要

《外教社中学生世界历史与文化读本（英汉对照）》丛书是上海外语教育出版社引进出版的一套中学
生英语读物。
两套书有以下特点：以历史和社会为背景，以文化为主线，回顾世界历史，介绍世界文化。
以提高中学生综合素质，帮助中学生获取更多课外知识为切入点，有利于扩大中学生的视野。
激发他们观察和认识世界的兴趣并丰富他们的历史和文化知识。
英汉对照，配有大量插图，帮助学生更好地理解英文。
教师用书内容丰富，教学方法、教学目标、教学材料等应有尽有。
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章节摘录

插图：Historical Background Information Ziggurats were steep towers built as dwelling places for the gods. They
were notused as places of worship or for ceremonies. Instead, the Mesopotamians believedthat if the gods lived in
the ziggurats, they would be close to humankind. Zigguratswere built in tiers, with each tier getting smaller as the
buildings went upward. Thebases of ziggurats were rectangular, oval, or square. Only priests were allowed
insideziggurats. It was the responsibility of the priests to tend to the needs of the gods.One of the best-preserved
ziggurats is Choqa Zanbil. This ziggurat is located inmodern-day Iran. It was built in 1250 B.C. by King Untash
Napir. Today, it is 82 feet（25 meters） high. But in Untash Napir's days, it is believed to have been about 170feet 
（52 meters）tall. Though in ruins, it still survived an eight-year war between Iraqand Iran in the 1980s when many
other archeological sites were destroyed.
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编辑推荐

《外教社中学生世界历史与文化读本:教师指导手册》由上海外语教育出版社出版。
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